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Frisbeegolfrata Malmin entiselle lentokentälle

Helsingissä on huutava pula frisbeegolfradasta. 18 väyläisen radan kustannukset ovat 36 000€. Rata 
on helppo purkaa kun alueen muu käyttö etenee tulevaisuudessa. Laji on todella suosittu, eikä nykyi-
set harrastuspaikat riitä käyttäjille.

Vähintään kerran viikossa frisbeegolfia harrastaa Suomessa tutkimuksen mukaan arviolta 49 000 
henkilöä. Lajia harrastetaan ympäri vuoden.

Frisbeegolf on vuonna 2020 yläkouluikäisten poikien toive harrastusten listalla toisena. Korona-aikana 
lajin harrastaminen on lisääntynyt räjähdysmäisesti. 

Lajin harrastaminen on maksutonta harrastajille. 

VTT:n ulkoliikuntapaikkojen laatu ja kustannukset loppuraportin mukaan kokonaiskustannukset yhtä 
liikunnallista käyntikertaa kohden ovat kaikkein pienimmät frisbeegolfradalla (0,26 €/Lkk).

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Malmin entiselle lentokentälle avataan frisbiigolfrata 
siksi aikaa, kun alue ei vielä ole rakentunut.
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Pajula Matias Thomas Coel

Miettinen Nina Katariina Arhinmäki Paavo

Kauppila Elina Lindgren Minna

Nuorteva Johanna Holopainen Mari

Grotenfelt Nora Ahde Hilkka

Vanhanen Reetta
.


